
 
 

 

 

 

Referat, Gran KFU 
 

Sted:  Trintom skole 

Tidspunkt: Torsdag 25.01.2024 kl. 18.30 

Referent: Inga Brenden, Trintom skole 

Til stede: Anita (GUS), Haakon (Bjoneroa), Trond (BUS), Sissel (Fredheim), Lene 

(Grymyr), Trond (Jaren), Stian (Moen), Siri (Sanne), Inga (Trintom), Beate 

(Brandbu b.s.), Steinar (Fredheim), Lasse (GUS), Gro Merethe (Grymyr), 

Mona (Gran kommune), Knut Ola (trafikksikkerhetsutvalget), Anne Mari 

(leder) 

 

Forfall:

  

 

 

Saker: 
 

20-23/24 Referat fra forrige møte 

  Godkjent uten kommentarer 

 

 

21-23/24 Kort status fra den enkelte skole (fast sak) 

Fokusområder nå foruten skolestruktursaken: 

- Gran ungdomsskole: jobber med utemiljø 

- Sanne skole: uteområder og aktiviteter for ungene 

- Moen: trafikken rundt skolen 

- Fredheim: utearrangement og skøytebane 

- Brandbu barneskole: Innsamling til «karusell» 

- Trintom: arrangement, samarbeid – forventninger og kommunikasjon.  

- Jaren skole: det meste går bra, mange unger går til og fra skolen 

- Bjoneroa: Uteområde  

- Brandbu ungdomsskole: Hatt vellykket nyttårsball. Positivt med ny 

sosiallærer. 

- Grymyr: Aktivitet på uteområdet, sosiale aktiviteter for både foreldre og 

barn, blant annet fritidsklubb og skøytedisco (åpent for alle). Ny rektor fra 

mars. Ekskursjonsplan for 1.-7. trinn, kan det her være. mulighet for å 

samarbeide med flere skoler? 

 

22-23/24 Oppdatering fra Trafikksikkerhetsutvalget (fast sak) v/Knut Ola 

  Se vedlegg 1.  

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

23-23/24  Kommunalsjefens hjørne - Mona Mikalsen 

- Elevundersøkelsen: Økning av mobbing på landsbasis. Ingen økning i 

Gran, men likevel et for høyt tall. Stor forskjell mellom skoler, årstrinn. 

Språkbruk er noe det må tas tak i.  

 

- Utfordrende budsjett for skole og barnehage (og hele oppvekst). I 

budsjettplanen har politikerne allerede lagt inn kutt mtp endring i 

skolestruktur.   

 

Status skolestruktursaken 

- Status og fremdriftsplan 

o Analyse og medvirkning tema for januar.  

  

- Oppsummering av møter rundt på skolene 

o Guro og Hilde har reist rundt til skolene, både FAU og ansatte, i 

januar. Hatt med en sekretær. Et FAU har etterspurt referat fra 

møtet, for å se hva som er notert ned av egne innspill, men fått nei 

til dette. Mona tar med seg dette tilbake.  

o Medvirkning i samarbeid med Norconsult: Innspill fra KFU, FAU, 

andre kommuner (som også jobber med skolestruktur). 

Undersøkelsen skal gjennomføres blant ansatte, foresatte og elever i 

slutten av januar. Oppsummeres i februar.  

o Alle foreldre oppfordres til å holde seg oppdatert på Gran 

kommunes plattformer, blant annet på hjemmesiden: Ny barnehage- 

og skolestruktur - Gran kommune, samt Instagram og Facebook. 

 

- Informasjon om spørreundersøkelse 

o Tema i undersøkelsen: Lærere og voksne på trinnet, ledelsen, 

størrelsen på skolen, størrelsen på klassen, sosiale miljøet, 

helsesykepleier, skolebygget og utelekeplassen, bruk av skolen på 

fritiden, grupperom/spesialrom, mulighet for å gå/sykle til skolen, 

reisevei og tid.  

 

o Innspill fra KFU: 

▪ Undersøkelsen for elevene: Elevenes synspunkter rundt en 

eventuell splittelse av dagens klasser.   

▪ Systemet for selve undersøkelsen må være sikker, slik at det 

blir anonymt og forhindrer at samme person kan svare flere 

ganger  

o Ta med ut til FAU på skolene: Oppfordre alle foreldre til å svare.  

 

- Signaler så langt: Opptatt av å få landet en skolestruktur for fremtiden 

(beslutning), forutsigbarhet og langsiktig perspektiv, fornøyd med 

prosessen, viktig med informasjon.   

 

https://www.gran.kommune.no/ny-barnehage-og-skolestruktur.600684.no.html
https://www.gran.kommune.no/ny-barnehage-og-skolestruktur.600684.no.html


 
 

 

 

 

- Hva skjer nå og fremover? Vurderes behov og kapasitet i skolebygg, 

modelleres ulike forslag for struktur, vurderinger både mht. funksjonalitet 

bygg, tilstand og økonomi, innspill fra medvirkningen, etterbruk av bygg, 

barnets beste-vurdering, dialog med fagforeninger og lag/foreninger m.m.  

 

- Mona ønsker tilbakemeldinger og innspill om noen har det.  

 

- Det er til syvende og sist politikerne som må ta den endelige beslutningen i 

saken, og det er plan om at vedtak skal fattes i mai.  

 

 

24-23/24 Status Skolestruktur (fast sak inntil videre) 

Tatt opp i forrige sak.  

 

I tillegg drøftet om vi skal lage en uttalelse fra KFU, eksempelvis til media, 

med en positiv vinkling, for eksempel hva vi er fornøyd med i prosessen, at vi 

er opptatt av en langsiktig beslutning, og at barna er de viktigste. Leder lager et 

utkast, som sendes ut før neste møte.  

   

 

25-23/24 Innmeldte saker 

  Ingen innmeldte saker 

   

 

26-23/24 Eventuelt 

- Valg av 3. representant til valgkomiteen. Ingen meldte seg. Leder trekker 

en skole som må finne en representant.  

- Kontaktliste – oppdatering.  

 

 

 

Neste møte: Torsdag 14.03.24, kl. 18.30, Brandbu ungdomsskole 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 
 

 

 

 

Vedlegg 1 – til sak 22-23/24 

 

KFU-møte 25.01.2024 

Behov for trafikksikkerhetstiltak ved Moen skole. 

Det er til tider mange foreldre som kjører og henter barn ved skolen. Noe de gjør pga. 

Movegen FV 2326 som er både smal og svært ujevn. Dette er med på å gjøre 

trafikksituasjonen ved skolen noe kaotisk. Foreldre parkerer langs veien fordi det ikke er 

plass på en forholdsvis liten parkeringsplass når en tenker på antall elever ved skolen. Det å 

få gjort om og utvidet parkeringsplassen vil ikke være noe som er mulig å utføre på kort sikt. 

Kommunal økonomi som en årsak. Trafikkutvalget ønsker å sende en henvendelse til 

Innlandet fylkeskommune med ønske å kunne etablere hjertesone punkt/ droppsone i 

krysset Movegen – Rognstadvegen. 

Innlandet fylkes trafikksikkerhetsutvalg sier de vil stimulere kommuner til å gjennomføre 

tiltak som gir økt trafikksikkerhet for skolebarn. FTU vil bevilge tilskudd til kommunene for å 

gjennomføre skolevegtiltak på kommunale veger, og spesielt stimulere til «Hjertesoner» 

rundt skoler.  

Fylkeskommunen har dekket inntil 50 prosent av tiltakets kostnad. Søknadsfristen vil være i 

januar hvert år.  

Foreldrene slipper av barnet sitt på Hjertesone plassen og de går den siste biten til skolen på 

gangveien. Noe som vil redusere trykket på parkeringsplassen ved skolen.  

Trafikkavviklingen ved Brandbu barneskole.  

Mange foreldre som kjører til og fra skolen på en vei som ikke er bygd for så mye trafikk og 

det er vanskelig å skilte for å få ned trafikkmengden. På Nobeltomta er det god mulighet til å 

sette av barna og de går fortauet opp til skolen. Plassen nedenfor Brandbu ungdomsskole 

skal også brukes til å sette av elever til Brandbu barneskole, elevene går igjennom 

Størenslunden og opp til skolen. Det er og forslag om å etablere Taxi droppsone på 

parkeringsplassen ved Brandbu ungdomsskole. 

For å få til de tiltakene som er foreslått må skole, FAU og kommunen informere foreldre og 

følge det opp. 

 

Det er kommet ønske om belysning i Brandbuvegen, mange elever som starter dagen med 

en tur på Kiwi. Ønske om fotgjengerfelt øverst i Øvre Hofsgutua ved Hovsvegen, med 

forsterket belysning. 

Snarvegen er skiltet med gjennomkjøring forbudt, med kjøring til eiendommene tillatt. Dette 

for å slippe biler som skal levere og hente på skolen på en smal veg som også brukes som 

skolevei av elevene. 



 
 

 

 

 

Jaren skole 

Forslag om å lage en plass på Nysetvegen like ved grusvegen ned til Jaren skole. Der foreldre 

kan stoppe og sette av elevene. Det er tatt kontakt med rektor for å få en oversikt på hvor 

mange elever som blir kjørt og sluppet av på denne plassen. Vet ikke om det har kommet 

noe tilbakemelding. 

FV. 56 Lynnebakka 

Fylket skal bygge fortau fra krysset og til Øvre Ringstad en strekning på 500m. Tiltaket skulle 

hvert påbegynt i år men er utsatt pga. grunnerverv.  

Vikavegen ble stengt for gjennomkjøring i 2022. Men etter en søknad fra Røykenvik vel er 

den åpnet for kjøring med moped som et prøveprosjekt.  

Trafikksikker kommune godkjenning er gått ut. Det er mange kriterier som må oppfylles for 

fortsatt å inneha godkjenningen. Handlingsplan for fysiske trafikksikkerhetstiltak er en del av 

kriteriene. Trafikkutvalget ønsker at kommunen blir resertifisert noe som er viktig for 

omdømmet til kommunen. Godkjenningen er et kvalitetsstempel for at det jobbes godt og 

målbevisst med trafikksikkerhet i hele kommunen. Samtidig er det viktig at skolene kommer 

med innspill til planen. Er det tiltak som bør gjøres langs skoleveien eller i området der vi 

bor. Sikt, snø hauger som bør fjernes, lys eller andre ting som gjør det enklere å ferdes 

trafikksikkert. 

Gangvei/ fortau langs Dalesvegen. Her var satt av noen penger til prosjektet i 2024 men i 

budsjettforslaget fra Rådmannen er midlene tatt bort og det ligger ikke midler inne frem til 

2029. Her tror jeg det er lurt at Brandbuskolene kommer med innspill/ spørsmål om hvordan 

prosjektet ligger an. Den som maser mest kommer ofte lengst frem i køen. Blir det etablert 

gangvei/ fortau i Dalesvegen kan en ferdes sikkert helt fra Moen skole til Brandbu 

Som nevnt så er det mulig å søke om tilskudd til tryggere skoleveier både hos Innlandet 

fylkeskommune og Statens vegvesen, felles for begge er at kommunen dekker 50 % av 

kostnadene. Etablering av Hjertesoner rundt skolen er prioritert hos begge. 

Til slutt bruk refleks den kan redde livet ditt. 

 

 

 

 

 

 


